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Ministerie van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport

agenda=} Bijeenkomst Begeleidingscommissie digitale ondersteuning

bestrijding Covid-19

Vergaderdatum en —tijd 24 september 2020, 14:00 — 16:00

Vergaderplaats Via WebEx

Aanwezig

512¢

5.1.2e

Afwezig

1. Welkom (14.00-14.05u)

2. Vaststellen agenda en mededelingen (14:05u-14:30u)

Voorzitter heeft een dag voor de vergadering dhr. [J ENEZI gesproken en

bijgepraat over het standpunt van de commissie aangaande de voortzetting van de

commissie en over het huidige handelingsperspectief bij app waarschuwingen (niet
direct kunnen testen maar in zelfquarantaine).

Voorzitter heeft een dag voor de vergadering deelgenomen aan een lessons learned

sessie met minister de Jonge en 5.1.2e

Commissie wenst om minister nog een keer uit te nodigen om te horen waar

minister behoefte aan heef qua advisering door de commissie.

Nieuws dat testen en testuitslagen naar het Midden-Oosten worden verstuurd roept

veel vragen op, o.a. of dit geanonimiseerd gebeurt. Het gaat om een intern proces

van Saltro, het is binnen de commissie verder niet bekend of men dit wel

anonimiseert.
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b) Verslag 17 september en actiepunten daaruit (bijlagen 8.1.5

Datum

Eén actiepunt moet nog opgepakt worden: bouwteam volgende week Ucepbemtenzozh

uitnodigen.

heeft contact met FESIERFEY (bouwteam), maar lijkt nu even stil

te liggen. Dhr [BRERA staat positief tegenover het idee om een

versleutelde meldcode (als bewijs dat iemand werkelijk een app waarschuwing
heeft gehad), dus wellicht later deze vergadering nog even met hem opnemen.

c) Spoedwet in EK - antwoorden VWS & planning (bijlage [IEEE

d) Brief DOBC aan OMT

iil

e) Transitie van programma binnen VWS van XXXXX naar beheer en beleid.

Gesprek met dhr.JEEEEJ (14.30-15.00)

Vooraf: Er is op dit moment een complexe politieke werkelijkheid. Frame: app is

alleen zinvol met 'testen zonder klachten’; publieke opinie wordt heel zwart-wit.

5.1.2e geeft aan te zoeken naar het genuanceerde verhaal bijvoorbeeld
door een manier te vinden naar een manier waarop geverifieerd kan worden dat

iemand een notificatie heeft gehad, zonder aan de privacy te tomen. Zie hierboven.

Testbeleid: BC kan In gesprek gaan met OMT, kan In persoonlijke gesprekken
onderstrepen wat hun advies is, en e.v.t. op termijn in advies aangeven dat

notificaties niet als 2a 2b maar als categorie 3 te behandelen in plaats van slechts

via de app op te roepen in zelfquarantaine te gaan.

'Oplossing 2’ en voortzetting commissie: Er zijn twee dilemma’s, namelijk het feit

dat de commissie aan de minister adviseert en niet aan de GGD. De GGD legt
verantwoording af aan de gemeenteraad. Volgend de landsadvocaat en de HIS

(Haagse Inkoop Samenwerking) nadert de commissie haar aanbestedingsgrens.
Afspraak is pant landsadvocaat en HIS vraagt om dit op papier te

zetten, zodat juristen van de begeleidingscommissie hier over mee kunnen denken.

Bovendien is het inhoudelijk logisch dat de commissie als een waakhond betrokken

blijft na lancering van de CoronaMelder, bijvoorbeeld over de vraag wanneer de

CorcnaMelder uit de lucht wordt gehaald.

Overig:
We zijn op dit moment lukraak mensen mét cok maar de mildste symptomen aan

het testen. EEE za! nagaan wat deze cijfers (met name aantal getesten
met een app waarschuwing, ongeacht symptomen) binnen testregio alleen zijn.

Bepaalt het OMT het beleid? De minister kan het OMT niet negeren. Maar de zojuist

opgestuurde brief van begeleidingscommissie kan wel helpen.

Openbaar maken van adviezen: Het niet eerst openbaar maken aan de Kamer kan

simpelweg niet, want minister moet informatie altijd eerst aan de Kamer geven
voordat het in de rest van de maatschappij terecht komt.

Grootste zorg ligt nu bij de doorlopende evaluatie, dit wordt nog een flink vraagstuk
de komende tijd.

Verplichte quarantaine via app niet logisch, beter een goed gesprek via een medisch

call center. Sommige commissieleden hebben daar goede ervaring mee, en kunnen

hierover verder spreken met

De meldcode wordt verder uitgezocht door met ZECICRIPLE. VWS is

daar erg voor, maar kan niet tornen aan vertrouwen in CoronaMelder.

Actie: secretarissen nodigen[iRERuit, om om de week een half uurtje aan te

sluiten bij de vergadering.
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Actie; secretarissen gaan bij GGD na welke vorm van advies van de BC

passend is.

Actie; secretarissen gaan na tekst met landsadvocaten en leggen dit voor

Inhoudelijke besprekingen (15:00u - 15.45u, gemiddeld 15 minuten per onderwerp)
-  Communicatie over vaccinatie

Er komen grote hoeveelheden desinformatie op Nederland af, ook als het gaat
om corona en het vaccin. De lessons learned van de communicatie van de

coronamelder laten zien dat er nu al begonnen moet worden met goede
communicatie. De communicatie moet beter gaan testen bij specifieke
doelgroepen en ga full swing op social media voor jongeren, daarbij niet alleen

zenden maar volop de dialoog aangaan.

Vraag is hoe dit advies het beste kan worden overgebracht; via een formeel

advies, of de juiste mensen aan tafel uitnodigen.

Bij communicatiemedewerkers van de overheid is er vaak een beeld van "wij
organiseren de campagne’.

Zou het mogelijk zijn om eerder dan volgende week donderdag bijeen te

komen met een kleiner groep voor een goed gesprek, zodat we volgende week

donderdag met een advies uit kunnen doen. Vanwege de zwaarte van het

onderwerp, wel via een officieel advies.[JEEFEJvil in ieder geval aansluiten.

Actie secretarissen: uitzoeken bij wie de communicatie rondom vaccin

ligt en met hen een gesprek inplannen voor de vergadering van

volgende week donderdag, in ieder geval met ||EER
EER oo IEE

-  Arbeidsrechtelijke gevolgen van quarantaineplicht (van CoronaMelder,
515

Actie secretarissen: In overleg met

twee weken terug op de agenda.

-  Uitkomsten van de Pilot (bijlage IIEXENIN
Cijfers zijn onbetrouwbaar en wel openbaar, dit is heel slecht.

Actie:EEEna door wie dit opgesteld is.

W.v.t.t.k. en afsluiting (15:45u-16:00u)
-  Additionele vragen suggesties RIVM vragenlijst (bijlage

Actie voorzitter: gaat na wat de status op dit moment is.

-

Css
Website: Common Testing Approach (bljlage

De commissie wil voorstellen aan VWS om de scope van de multidisciplinaire
commissie te verbreden. Actie: voorzitter bespreekt dit een volgende keer

me:IE
De titels van adviezen lijken nog niet aangepast op rijksoverheid.nl
Actie: secretarissen gaan dit na.

Datum

17 september 2020
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